



إجتماع الجمعية العمومية للشركة العالمية القابضة (شركة مساهمة عامة)

International Holding Company PJSC General Assembly

(A Public Joint Stock Company)

Special Power of Attorney

to attend the General Assembly of the Company

توكيل خاص

بشأن حضور اجتماع الجمعية العمومية للشركة

I / We:, with Shareholder /Investor Number: (), in my/ our capacity as shareholder(s) in **International Holding Company PJSC**, do hereby declare that I / We have appointed and nominated Mr./ Mrs.:

أقر أنا / نقر نحن:, رقم المساهم/المستثمر: () بصفتي مساهم /بصفتنا مساهمين في الشركة العالمية القابضة ش.م.ع، أنني قد عينت/ أننا قد عيننا بموجب هذا التوكيل السيد/السيدة :

Name:		الإسم:
ID Number:		رقم الهوية:
Email address:		البريد الإلكتروني:
Mobile:		الهاتف المتحرك:
To be my agent / our agent in attendance and vote on my behalf / our behalf (electronically and remotely) at the General Assembly meeting to be held at 4 pm on Wednesday, 09/11/2022, or on any other date to which such meeting is postponed.		ليكون وكيلي/وكيلنا في الحضور والتصويت بالنيابة عني/عنا (إلكترونياً وعن بعد) في اجتماع الجمعية العمومية المقرر انعقاده في الساعة الرابعة عصراً من يوم الأربعاء الموافق 2022/11/09 ، أو أي تاريخ يقرر إرجاء الاجتماع إليه.
Release in: / /2022		تحريراً في: 2022 / /
Shareholder / Authorized person name:		اسم المساهم/ الشخص المفوض:
Signature & Stamp for Corporate Shareholders:		التوقيع وختم المساهم الاعتباري:
This proxy should be emailed to CSD@adx.ae two days before the meeting, including proof of the signature of the shareholder or the authorized person as per the attached guidelines.		يرجى إرسال هذا التفويض عبر البريد الإلكتروني CSD@adx.ae قبل يومي عمل من تاريخ الجمعية، مع إرفاق ما يثبت توقيع المساهم أو الشخص المفوض حسب التعليمات المرفقة.